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 Närvarande  

  
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  

Kerstin Tovesson (PRO) 
Per Rudin (PRO) 

   Catarina Stavenberg (SPF), punkt 1-8 
Åsa Kindblom (SKPF) 
 

Ersättare:  Marianne Elinsdotter (PRO) 
   Karin Bergman (PRO) 
   Britt Holmström (SPF) 
   Catrin Jarl (SPF) 

 
Frånvarande:  Lars Bromander (SKPF) 

 
  

Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   
   Sara Lundblad, sekreterare 
   Alexandra Wynn, stadsdelsdirektör, punkt 
4 
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Cecilia Söderman öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. Punkt om boendeplan som ingår i 
punkt 7 om nämndens ärenden läggs tidigare i dagordningen.  
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3. Val av justerare 
Ordförande Cecilia Söderman och vice ordförande Per Rudin 
väljs till justerare. 
 

4. Besök av Alexandra Wynn, stadsdelsdirektör 
Alexandra presenterar sig och bjuder in till samtal om hur 
förvaltningens processer kan bli bättre och tydligare när det 
gäller att inkludera pensionärsrådet. Hon kommer till 
pensionärsrådet i augusti inför uppstarten med 
verksamhetsplan inför kommande år. 
Pensionärsrådet lyfter frågor om boendeplaneringen, 
konsekvenserna av att undersköterska blir en skyddad 
yrkestitel, svenska språket och undernäring bland äldre. 
Alexandra Wynn och Odini Nzeribe berättar hur man arbetar 
med detta idag. Alexandra Wynn lyfter att utveckling av 
hemtjänsten och utveckling av öppna verksamheter, 
dagverksamheter och avlastning för anhöriga är stora 
prioriteringar. Alexandra Wynn berättar att trygghetsfrågorna 
ligger direkt under henne och samverkan med Polisen kring 
Hornstulls-området sker på nya sätt. Bland annat genom att 
vuxenuppsökare, platsaktivering och åtgärder i fysiska 
miljön.  
 

5. Anmälan av justerat protokoll från den 13 februari 2023 
för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 

 
6. Boendeplan 

Pensionärsrådet har läst innerstadens förslag till boendeplan 
och kommer att skriva eget yttrande om detta som skickas till 
Odini Nzeribe. Pensionärsrådet lyfter på mötet kortfattat 
följande till stadsdelsnämnden: 
1. Lyft tydligare fram att platser för växelvård och 

korttidsvård behövs. Nu ingår de i totala antalet för vård- 
och omsorgsboendeplatser vilket blir otydligt.. 

2. Det är viktigt att det byggs fler vård- och 
omsorgsboenden på Södermalm och att stadsdelen 
bevakar det.  

3. Det är viktigt att det finns god tillgång till olika slags 
boendeformer, som servicehus och seniorboenden. 

 
Odini Nzeribe redovisar för det arbete som pågår och 
förutsättningarna för detta. Samtal kring hur pensionärsrådet 
bäst kan påverka processen för byggnation av 
mellanboendeformer och vård- och omsorgsboenden.  
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Pensionärsrådet bjuder in Stadsbyggnadskontoret till hösten. 
 

7. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde    
Pensionärsrådet går igenom ärenden  
Ärende 10, Månadsrapport  
Fråga kring varför att försörjningsstöd gått ned. Odini 
Nzeribe berättar att försörjningsstöd omfattar få hushåll 
varför mindre ändringar får stort genomslag. 
 
Ärende 12, Drift av Hornskrokens vård- och omsorgsboende 
och hotellpensionatet Hornskroken 
Pensionärsrådet instämmer med förvaltningens förslag och 
har skrivit ett eget yttrande, se bilaga 1. 
 
Ärende 16, Skrivelse från (M) angående föreningsbidrag 
Pensionärsrådet ställer fråga om vad central nämnd innebär i 
sammanhanget. Förvaltningen återkommer i frågan. 
 
Ärende 18, Medborgarförslag gällande närpolisstation vid 
Ringen 
Pensionärsrådet instämmer i behovet av en närpolisstation.  
 
Ärende 25, Revidering av riktlinjer för idéburet offentligt 
partnerskap 
Rådet frågar efter mer information om idéburet offentligt 
partnerskap. Odini Nzeribe informerar om att detta används i 
liten utsträckning inom äldreomsorg. 
 
Ärende 27, Remiss av Funktionsbeskrivningar för specifika 
funktioner inom äldreomsorgen 
Fråga om funktionsbeskrivningarna också innebär 
avgränsningar i uppdragen. Odini Nzeribe informerar om att 
förvaltningen deltagit i framtagandet av 
funktionsbeskrivningarna och att syftet är likställighet i 
stadens olika förvaltningar.  
 
 

8. Information från avdelningschefen 
Rekryteringar 
Ny säkerhetssamordnare anställd from 13 mars på 
Södermalms stadsdelsförvaltning. I tjänsten ingår 
krishantering, säkerhetsfrågor, förebyggande skydd och 
arbete med riskanalyser. 
Avdelningen för äldreomsorg rekryterar it-samordnare, 
äldrekurator samt verksamhetsutvecklare och biträdande 
enhetschef till vård- och omsorgsboende.  
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Beställarenheten har rekryterat två nya biträdande 
enhetschefer: Emelie Hansen (redan börjat) och Linnea 
Jansson (börjar 29 maj). 
 
Övertagande av Bergsund. 
Under våren går A&O Temabo upp i Förenade Care. Ett 
första projektmöte är genomfört med projektgruppen. 
Informationsmöte med medarbetare genomfört i februari. 
 
Lex Sarah 
Odini Nzeribe bjuder in förvaltningen lex Sarah-team  
till pensionärsrådet i maj. 
 
Eget tillagningskök 
Arbete pågår med att undersöka möjligheterna till 
tillagningskök på Hornstulls servicehus. Möjligheter att 
förstärka köket på Kulltorp ingår i förhandlingar med 
fastighetsvärden. 
 

9. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Britt Holmström, Nytorgsgården: positivt besök genomfört 
med engagerad chef, rundtur och samtal med boende. 
Aktivitetssamordnare är under rekrytering. På fråga om vad 
man önskade lyfte man att man saknar ett mötesrum. 
 
Catrin Jarl, Hornstulls servicehus: träffat förtroenderådet som 
är nöjda med det mesta i verksamheten men att man vill bjuda 
in Odini Nzeribe för att prata om säkerhetsfrågor i området. 
De lyfter också att medarbetare ska svara med namn när de 
besvarar trygghetslarm. Lyfte också att man upplever sämre 
kunskap i svenska språket bland medarbetare.  
 

10. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Nicoletta Zoannos ska återkomma kring var protokoll från 
kommunstyrelsens pensionärsråd finns och skicka ut dessa.  
 

11. Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 

12. Övriga frågor 
• Förslag att ta upp hemlöshet bland äldre på mötet i 

juni. 
• Astrid Kågedal från KPR kommer för att närvara på 

sammanträde under våren. 
 

Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde är 17 april då det också är rådets 
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utbildningsdag. Då tas statistik kring avslag tas upp samt att 
Per Rudin informerar om SAMSAS-projektet. 
 

13. Mötets avslutas 
 

 
Vid protokollet 
Sara Lundblad 
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